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lnteroelacia

W imieniu mieszkaric6w Wfoclawka, zwracam siq z proibq o przeanalizowanie moiliwoici
monta2u dodatkowych lawek oraz koszy na 6mieci na odcinku ulicy LeSnej znajdujqcym siq w pobliiu
budynku przy ul. Leiniej 4.


